



Verslag van
Dorpsteam Reeuwijk-Brug

Aanwezig:
Eke Vos-Heikens (voorzitter); Jaco van der Quast;
Theo Lamers; Barend Tamerus; Sandra van Grieken;
Gerke Mulder; Ton van Rijn; Ton Schreuders (ged.);
Robin Kersbergen (Wijkwethouder);
Nathalie Peppink (gem. B-R);

Gasten:
Fuad en Thijs (Politie), Tom (BOA);
Ron Hogendoorn (Vereniging Bedrijventerrein Zoutman)

Notulist
Jaco van der Quast

Afwezig
Harriet Sluiter; Johan Buurman (Agenda-lid)

Datum
05-11-2025

Ons kenmerk
Verslag d.d. 03-11-2025

K.c.
Archief, aan- en afwezigen.

Onderwerp
Dorpsteamvergadering d.d. 3 november 2025 in het Huis van Alles, aanvang 20.00 uur

VERSLAG

Opening en mededelingen

Eke opent de vergadering. Speciaal welkom voor onze gasten; wijkagenten Fuad en Tijs, BOA Tom en Ron Hogendoorn van de Vereniging Bedrijventerrein Zoutman. Harriët heeft zich afgemeld voor deze vergadering. De aanwezigen stellen zich kort aan elkaar voor.

Ton Schreuders is aanwezig om afscheid te nemen als lid van het dorpsteam. Eke dankt Ton voor zijn bijdrage de afgelopen jaren, met name voor zijn grote inzet bij het Rietveldwoningen buurtproject.

Ingekomen stukken/e-mails:

Hiervoor wordt verwezen naar de overzichtstabel in de bijlage van de agenda voor deze vergadering. Hier zijn geen opmerkingen over.

Verslag vorige vergadering d.d. 1 september 2025

Er zijn geen op- en aanmerkingen volgens afspraak vooraf doorgegeven. Het is daarmee definitief.

De actielijst bij het verslag zal worden geactualiseerd aan de hand van ontvangen terugkoppelingen voorafgaande aan en tijdens deze vergadering.

Acties, waarvan de status gereed of vervallen is, vastgesteld tijdens de vorige vergadering, worden uit de lijst verwijderd.

Acties die tijdens deze vergadering gereed of vervallen worden verklaard, worden doorgestreept en gaan na de eerstvolgende vergadering van de actielijst af.

Veiligheid en verkeer

Eke vraagt Barend om de door hem verzamelde vragen van het dorpsteam voor te leggen aan Fuad, Tijs en Tom. Hiermee wordt de uitwisseling over het onderwerp veiligheid geopend.

Barend vraagt of het Veiligheidsplan van de gemeente Bodegraven-Reeuwijk toegankelijk is voor het publiek. Dit zal worden nagegaan.

Er blijkt het afgelopen jaar sprake te zijn van een toename in het aantal incidenten betreffende burengerucht en babbeltrucs. Aangaande het laatste punt lijkt Reeuwijk-Brug extra kwetsbaar te zijn wegens een relatief oudere bevolking.

Er zijn regelmatig meldingen mbt vuurwerk maar deze overlast laat zich helaas moeilijk bestrijden met heterdaadjes.

Op misdragingen in het verkeer door jongeren met fatbikes is de afgelopen tijd specifiek gehandhaafd. Hierbij zijn diverse fatbikes in beslag zijn genomen. Ruim 40. Helaas komen er ook steeds weer nieuwe fatbikes bij.

Er wordt regelmatig te hard gereden op de Raadhuisweg en Zoutmansweg. Dit zou moeten worden voorkomen met de inrichting van de weg maar helaas is dit niet de beleving van omwonenden en dorpsstemleden. Een paar keer handhaven door de politie met snelheidsmetingen zou volgens het dorpssteam een goed signaal zijn voor dorpsbewoners die structureel te hard rijden. Meetdata verkregen uit de snelheidssignaleringspalen van de afdeling Verkeer van de gemeente kan gebruikt worden om te bepalen waar en wanneer handhaven door de politie zinvol is. Het dorpssteam vraagt vooral om 's morgens heel vroeg eens te meten op snelheid. Het blijken vaak dezelfde automobilisten te zijn.

Het lijkt er op dat handhaving door de OMDH alleen plaatsvindt op specifieke situaties na klachten van omwonenden. Dit kan volgens het dorpssteam leiden tot rechtsongelijkheid waar één inwoner op grond van een klacht door OMDH hard wordt aangepakt en vergelijkbare situaties elders in het dorp helemaal niet. Thijs raadt het dorpssteam aan dit issue direct te bespreken met OMDH.

Eke dankt Fuad, Thijs en Tom voor hun aanwezigheid. Afgesproken wordt om deze periodieke afstemming tussen politie, BOA en dorpssteam te continueren.

Ron Hogendoorn is als gast aanwezig om het dorpssteam te informeren over de zorgen die bestaan onder leden van de Vereniging Bedrijventerrein Zoutman betreffende de verkeersveiligheid op het bedrijventerrein. Het gaat hierbij met name over de veelgebruikte fietsroutes. Op enkele kruisingen in deze routes is de kans op ongevallen volgens Ron veel te groot. De gemeente is eerder hierover door hem geïnformeerd namens de vereniging. Ron vraagt het dorpssteam om advies bij het verbeteren van de verkeersveiligheid. Fietsers zouden volgens hem beter kunnen worden gestimuleerd gebruik te maken van de Zoutmansweg in plaats van het bedrijventerrein. Het dorpssteam vraagt Ron om nadere informatie uit zijn afstemming met de gemeente om goed te kunnen meedenken. Ron nodigt het dorpssteam uit met een vertegenwoordiger deel te nemen aan de vergadering van de Vereniging Bedrijventerrein Zoutman. De uitnodiging wordt met dank aanvaard door het dorpssteam.

Duurzaamheid

Ton van Rijn laat weten hierover zelf weinig nieuwe ontwikkelingen te kunnen melden. Afgesproken wordt om Florian van de gemeente nogmaals uit te nodigen om het dorpssteam bij te praten.

Openbare ruimte

Theo Lamers vraagt wie de exacte locatie bepaalt van nieuwe laadpalen in het dorp. Dit naar aanleiding van een actuele casus nabij het appartementencomplex aan de Van Heuven Goedhartstraat. Daar is volgens hem een laadpaal aantoonbaar in strijd met de geldende regels en bepalingen geplaatst. Barend stelt voor om deze zaak samen met Theo tot een goede oplossing te brengen. Het genomen verkeersbesluit omtrent de betreffende laadpaal is volgens hem discutabel.

Communicatie

Jaco heeft een overzichtsjijst met contactgegevens rondgestuurd met als doel de door hem geïnventariseerde instellingen/organisaties te kunnen benaderen met het verzoek zich met ons dorpsteam te verbinden. Voor ieder potentieel contact is een dorpsteamlid toegewezen. Het is de bedoeling dat deze namens ons dorpsteam de instellingen/organisaties gaan benaderen. Dit kan telefonisch of indien geen telefoonnummer bekend is met een e-mail dan wel via de website van de instelling/organisatie. Jaco heeft een concept tekst opgesteld waarmee het eerste contact kan worden gelegd. Hij vraagt om de bevindingen uit het contact direct aan hem terug te koppelen. Deze zal hij dan bijhouden in de overzichtsjijst. De voorgestelde aanpak wordt goedgekeurd waarmee alle leden van het dorpsteam nu aan de slag kunnen. Het is de bedoeling deze actie eind 2025 te hebben afgerond.

Eke heeft onlangs gesproken met wethouder Elly de Vries over de eindverantwoordelijkheid voor het beheer van de website Dorpenwijk van de dorpsteams. Reden voor dit gesprek was een, door een externe partij geïnitieerd, slepend probleem betreffende de auteursrechten van gebruikte afbeeldingen op de website Dorpenwijk. Vastgesteld is dat de eindverantwoordelijkheid hiervoor bij de afdeling Communicatie van de gemeente ligt. De uitvoering van het technisch beheer van de websites wordt door deze afdeling namens de gemeente uitbesteed. Zeer recent is een ernstig technisch probleem geconstateerd met de beschikbaarheid van de websites van de dorpsteam. Het lijkt alsof deze gehackt zijn en dit vraagt daarom om een snelle en deskundige aanpak. Nagekomen bericht: de website heeft een probleem gekend bij het installeren van een nieuwe update. Alle dorpsteams waren info kwijt. Het is geen hack geweest zoals in eerste instantie werd gedacht.

Projecten

Geen bijzonderheden

Rondvraag

Gerke: vraagt om een oplossing hoe te voorkomen dat door de groenstrookjes wordt gefietst om de zigzag hekjes te ontwijken in de vernieuwde speeltuintjes van de Rietveldwoningenbuurt. Paaltjes met ijzerdraad zouden dit kunnen tegengaan totdat de beplanting in de groenstrookjes volwassen genoeg is. Tevens vraagt Gerke of er een extra snelheidssignaleringspaal ("smiley-bord") kan worden geplaatst langs de Raadhuisweg zodat weggebruikers uit beide richtingen worden gewaarschuwd tegen te hard rijden.

Afsluiting

Eke sluit de vergadering. De eerstvolgende Dorpsteamvergadering staat gepland op **maandag 15 december 2025 om 20.00 uur** in het Huis van Alles.

Actielijst

Actienr.	Omschrijving	Door	Status
24-09-03	Eke zal navragen of en wanneer over 5 jaar het lustrum van de Buurtbus vereniging wordt gevierd met de vraag of we er dan wel bij betrokken kunnen worden.	EVH	Gepland
24-11-01	Het dorpsteam ontvangt van Rick van Meeteren een uitgewerkt plan van de buitenruimte van nieuwbouwproject Zoutman (Nautique)	Gem.	Gepland
25-03-07	Opstellen van een concept e-mail aan partijen uit de lijst contactpersonen met de uitnodiging een verbintenis aan te gaan met ons dorpsteam.	JQU	Gereed
25-05-02	Het dorpsteam is benieuwd welke plannen er op basis van de Mobiliteitsvisie zullen worden uitgewerkt en met welk tijdspad.	Gem.	Gepland
25-05-04	Contact zoeken met de Boa en wijkagent over "De Hunt" teneinde dit spel in 2026 mogelijk te maken in Reeuwijk-Brug.	EVH	Gereed najaar 2025
25-05-05	Duidelijkheid verkrijgen over wie straks de "eigenaar" wordt van de Rietveldstoel.	TSC/EVH	Loopt
25-05-10	Verduidelijking geven over de invulling van het door de Rijksoverheid verplichte "Noodsteunpunt" in Reeuwijk-Brug.	Gem.	Gepland
25-07-01	Terugkoppelen op de bewonerspetitie ongewenste verkeerssituatie kruising Groen van Prinstererlaan met Raadhuisweg	Gem.	Gereed
25-07-03	Terugkoppelen wat de mogelijkheden zijn om de bovenleidingen van Stedin langs de 's Gravenbroekseweg te handhaven.	Gem.	Gereed
25-07-04	Zienswijze indienen bij de gemeente om het bouwplan Reeuwijkse Poort geen mandelig gebied te laten worden.	BTA	Gereed
25-07-06	Het dorpsteam wil een inventarisatie onder bezoekers gaan uitvoeren naar gewenste extra marktstands. Mits de gemeente er aandacht aan wil besteden.	TLA, EVH	Gepland
25-11-01	Terugkoppelen of en zo ja hoe het Veiligheidsplan van de gemeente Bodegraven-Reeuwijk toegankelijk is voor het brede publiek.	Gem.	Gepland
25-11-02	Met meetdata verkregen uit de snelheidssignaleringspalen langs de Raadhuisweg analyseren of, waar en wanneer een incidentele snelheidshandhaving door de politie zinvol is.	Gem.	Gepland
25-11-03	De vermeende kans op rechtsongelijkheid bij handhaving door ODMH aan de orde stellen bij de gemeente en/of ODMH.	BTA	Gepland
25-11-04	Meedenken met de Vereniging Bedrijventerrein Zoutman over de actuele verkeersveiligheid op de veelgebruikte fietsroutes over het bedrijventerrein	Allen	Gepland
25-11-05	Namens het dorpsteam deelnemen aan een vergadering van de Vereniging Bedrijventerrein Zoutman.	n.t.b.	Gepland
25-11-06	Florian vragen om het dorpsteam bij te praten over de actuele ontwikkelingen rond duurzaamheid in de gemeente Bodegraven-Reeuwijk.	Gem.	Gepland

25-11-07	De tegen de geldende regels en bepalingen geplaatste laadpaal aan de Mesdagstraat tot een goede oplossing te brengen.	BTA, TLA	Gepland
25-11-08	De door Jaco geïnventariseerde instellingen/organisaties binnen Reeuwijk-Brug benaderen met de vraag of en zo ja, op welk niveau zij willen samenwerken met het dorpsteam . De bevindingen via e-mail terugkoppelen aan Jaco.	Allen	Gepland
25-11-09	Het lijkt alsof de websites gehackt zijn. Mogelijk noodzakelijke herstelacties m.b.t. de inhoud van onze website oppakken.	GMU	Gepland
25-11-10	Terugkoppelen of paaltjes met ijzerdraad kunnen voorkomen dat door de groenstrookjes wordt gefietst om de zigzag hekjes te ontwijken in de vernieuwde speeltuintjes van de Rietveldwoningenbuurt.	Gem.	Gepland
25-11-11	Terugkoppelen of er een extra snelheidssignaleringspaal ("smiley-bord") kan worden geplaatst langs de Raadhuisweg zodat weggebruikers uit beide richtingen worden gewaarschuwd tegen te hard rijden.	Gem.	Gepland